
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 30.10.2021 hos Jes. 

 

Der var fuldt fremmøde.  

Vi sidder og diskuterer nye tiltag (eller genoptagelse af de gamle kendinge) i foreningen.  

Hvis nogle af medlemmerne har idéer, så sig endelig til. 

Vi vil forsøge at sætte nogle faste datoer af til ture, og så afstemme med tilmeldingerne, om turen 

bliver til noget.  

Vi tænker både på endagsture, korte og længere, og ture over flere dage med overnatning i telte i 

indland eller udland.  

Vi vil fortsætte med at lægge spontanture op på netværket, og håber også, at I bliver ved med at 

lægge spontanture op.  

Vi overvejer også at genoptage vore planlægningsmøder, hvor alle kan melde ind omkring ønsker 

til aktiviteter, foredrag, ture, genopfriskning af sikkerhedsregler mm.  

Men igen, byd ind hvis I har nogle idéer. 

Vi vil forsøge at arrangere 2 gange ”Badedag” - helst ved Ll. Mallorca - hvor vi øver 

selv/makkerredninger og ellers bare leger og får noget vandtilvænning 

Evt. forslag sendes til formanden. 

 

 


